
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 11/3/2025 
 

 

Της:   Αθανασίου Μαρίας, Βουλευτού Β΄2 Δυτικού Τομέα Αθηνών  

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
   
 
ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη εξηγήσεων για το μη εισέτι διορισμό των επιτυχόντων Ειρηνοδικών που 

έχουν συμπεριληφθεί στον πίνακα διοριστέων του ΦΕΚ Γ’ 81/09.02.2016, 
κατόπιν της ολοκλήρωσης σχετικής διαδικασίας πρόσληψης» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Όπως γνωρίζετε,  το  Υπουργείο σας προκήρυξε τον Δεκέμβριο του έτους 2014 δημόσιο 

διαγωνισμό για την πρόσληψη Ειρηνοδικών Δ’ Τάξεως. Ο διαγωνισμός διεξήχθη σε δυο 

στάδια,  δηλαδή, με γραπτές και προφορικές εξετάσεις, ενώπιον εξεταστικής επιτροπής 

αποτελούμενης από Αρεοπαγίτες και διακεκριμένους καθηγητές των Νομικών  Σχολών της 

χώρας μας. Το αποτέλεσμα του διαγωνισμού δημοσιεύτηκε στο ΦΕΚ Γ 81/09.02.2016, ενώ οι 

επιτυχόντες  είναι 961.  

Ήδη, σήμερα, από τον ως άνω πίνακα  έχουν διορισθεί τα 2/3 των αναγραφόμενων επ’ αυτού, 

ενώ, παραμένει αδιόριστο το 1/3 των αντίστοιχων, κατά τρόπο απολύτως ακατανόητο. Και 

τούτο, καθόσον, με βάση το  νομοθετικό καθεστώς που ίσχυε στη χώρα μας από της ιδρύσεως 

των Ειρηνοδικείων, αναφορικά με τις προσλήψεις τους, ως δικαστικών  λειτουργών, όλοι οι 

πίνακες εξαντλούνταν, ανέκαθεν, χωρίς καμία εξαίρεση και χωρίς κανένα χρονικό περιορισμό. 

Δηλαδή, όλοι οι πίνακες επιτυχόντων ειρηνοδικών ίσχυαν μέχρι διορισμού και του τελευταίου. 

Γεννιούνται, συνεπώς, τα κάτωθι ερωτήματα: 

  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Για ποιο λόγο καθυστερεί ο διορισμός των εναπομεινάντων επιτυχόντων του ανωτέρω 

πίνακα και πότε θα ολοκληρωθεί η πλήρης απορρόφηση και ο διορισμός όλων των 

αναγραφόμενων σε αυτόν; 

2. Για ποιο λόγο, ενόψει της ενοποίησης του νέου δικαστικού χάρτη και των προφανών 

αναγκών που έχουν δημιουργηθεί, δεν έχουν διορισθεί και οι τελευταίοι επιτυχόντες του 

ανωτέρω πίνακα, προς ενίσχυση των δικαστηρίων της χώρας μας; 

3. Γιατί το Υπουργείο σας δεν εκμεταλλεύεται την παραπάνω δεξαμενή ανθρώπινου 

δυναμικού, προς ενίσχυση του πρώτου βαθμού δικαιοδοσίας της Δικαιοσύνης, από τη στιγμή 

που οι δικάσιμοι των ανακοπών πλειστηριασμών ορίζονται για το 2038, οι δικάσιμοι των 

ειδικών διαδικασιών για την άνοιξη του 2026, ενώ, οι υποθέσεις Κτηματολογίου διευθετούνται 

σε ορίζοντα τετραετίας, στην καλύτερη περίπτωση; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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4. Είναι αλήθεια ότι το Υπουργείο σας ετοιμάζεται να αναθέσει προανακριτικά καθήκοντα σε 

υπαλλήλους της δικαστικής  αστυνομίας, που  διορίζονται με απολυτήριο λυκείου, την ώρα που 

αγνοούνται επιδεικτικά και υποτιμητικά οι ανωτέρω επιτυχόντες; 

5. Γιατί το Υπουργείο σας κωφεύει στις πολλαπλές οχλήσεις των εναπομεινάντων αδιόριστων 

ως άνω επιτυχόντων, προκειμένου να βρεθεί λύση στο δίκαιο και ηθικό αίτημά τους για 

διορισμό; 

6. Γιατί τον ως άνω  πίνακα επιτυχόντων το Υπουργείο σας τον μεταχειρίστηκε «με δυο μέτρα 

και με δυο σταθμά», δημιουργώντας επιτυχόντες δυο ταχυτήτων, κατά τρόπο άνισο, παράνομο 

και αντισυνταγματικό; 

7. Γιατί, ενώ έχει τεθεί υπόψη της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου Δικαιοσύνης πρόταση 

διορισμών από τον ανωτέρω αναφερόμενο συλλογικό φορέα, η οποία, παρεμπιπτόντως, ενώ 

είναι ευκόλως υλοποιήσιμη και δεν διαταράσσει το  ισχύον νομικό πλαίσιο, εντούτοις, η πολιτική 

ηγεσία  του Υπουργείου Δικαιοσύνης την περιφρονεί; 

 

 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

Αθανασίου Μαρία 
 

 




